Terms and Conditions

- 1- These Terms & Conditions govern the special Prices on selected Samsung Digital Appliances products ("Offer") available to customers upon purchasing from Samsung Online Store ("E-Store") during the period between the 29th Nov 2023 until 31st Dec 2023, or until stock lasts, whichever comes first ("Validity Period").
- 2- This Offer concern a special Prices on the following Samsung products ("Device(s)"):

Model	RRP Price (SAR) Includes Vat	Offer Price (SAR) Includes Vat
VS15A60AGR5/YL	1899	665
VS25C9754QG/YL	3899	2,339
VS20C8524TB/YL	2999	1,200
VS15A6031R1/YL	1599	899

- 3- This Offer may not be combined with any other ongoing or future promotions/offers.
- 4- Samsung shall be entitled at its sole discretion and subject to any applicable law, to terminate or modify the Offer or to modify these Terms and Conditions at any time prior to or during the Validity Period.
- 5- Samsung shall not be liable to the customer for any losses and/or delays and/or damages of any kind in connection with these Terms and Conditions and/or this Offer.
- 6- By participating in this Offer, the customer accepts that any dispute of whatever nature which is directly or indirectly related to these Terms and Conditions shall be subject to, governed and construed by the laws and regulations of the Kingdom of Saudi Arabia and such disputes shall be resolved by its competent courts.

الشروط والأحكام

. تسري هذه الشروط والأحكام على أسعار خاصة على أجهزة Samsung المنزلية الكبيرة المختارة ("العرض") متاحة للعملاء عند الشراء من متجر سامسونج الالكتروني ("المتجر") خلال الفترة مابين 29 نوفمبر 2023 حتى 31 ديسمبر 2023 أو عند إنتهاء المخزون، أيهما أسبق ("فترة السريان").

2. يشتمل العرض على أسعار خاصة لأجهزة Samsung أدناه ("الجهاز/الأجهزة") على النحو التالى:

سعر العرض شامل الضريبة ((ر.س	السعر الأصلي شامل الضريبة (ر.س)	الموديل
665	1899	VS15A60AGR5/YL
2,339	3899	VS25C9754QG/YL
1,200	2999	VS20C8524TB/YL
899	1599	VS15A6031R1/YL

- لا يمكن دمج هذا العرض مع اي عروض أخرى سواء حالية أو مستقبلية.
- 4. تحتفظ شركة سامسونج لنفسها بالأحقية، وبملء إرادتها ووفقاً للقوانين المعمول بها، في إجراء أي تعديل أو إلغاء أو إضافة للعرض، أو إجراء أي تعديل، تغيير، حذف أو إضافة على أي من هذه الشروط والأحكام، وفي أي وقت سواء قبل أو خلال فترة السربان.
- 5. لا تتحمل سامسونج أية مسؤولية تجاه العميل ناجمة بما في ذلك الخسائر و/أو التأخير و/أو الأضرار من أي نوع فيما يرتبط بهذه الشروط والأحكام و/أو بالمشاركة في هذا العرض.
- 6. إذا قام العميل بالإشتراك في هذا العرض فإنه يقبل بأن أي نزاع قد ينشأ عن المشاركة مهما كانت طبيعته سواء كان ذا ارتباط مباشر أو غير مباشر في هذا العرض أو الشروط والأحكام يخضع لقوانين المملكة العربية السعودية وأن أي خلاف سيتم تسويته والنظر فيه من قبل المحاكم ذات الاختصاص بها.